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W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków zarządu koła.

Zaproszeni goście: Komisji Rewizyjnej, Sądu Koleżeńskiego, SSR, Rzecznika
Dyscyplinarnego

Zebranie otworzył i prowadził viceprezes Wolak Bogdan.

Przyjęto porządek zebrania. Protokół z ostatniego posiedzenia został przyjęty
jednogłośnie.

Rzecznik Dyscyplinarny poinformował, iż od ostatniego posiedzenia Zarządu Koła nie
wpłynęły żadne doniesienia.

Odczytano pocztę:

Komunikat nr: 23/2023 z 07.09.2023

Komunikat nr: 24/2023 z 03.10.2023

Terminarz szkoleń rzeczników dyscyplinarnych

Regulamin i uchwały w sprawie postępowania w sprawach przewinień członkow PZW

Uchwały będą wysyłane meilem uchwały@pzw.com.pl do 14 dni od daty uchwalenia.

Informacja o festiwalu wędkarskim 14-15.10.2023 targi Kielce

Nalezy uzupenić o szkolenie Rodo tych, którzy jeszcze nie przeszli szkolenia.

Należy przypilnować pompę wody, jedna osoba odpowiedzialna będzie za
uruchomienie i wyłączenie. Klucz będzie w posiadaniu kol. Seweryna.

Należy naprawić zarwane łóżko na blaszakach.

Piecze nad blaszakami będzie prowadził kol. Sewryn. Należy zakupić i wymienić zamki
jak również spisać regulamin użytkowania blaszaków.

Zapadnięte przejście na duży pomost zostało naprawione.



Deski zostały pocięte poukładane oraz zaimpregnowane.

Zawody zostały zakończone, martwi mała frekwencja członków.

Pomysły: zrobienie zawodów członkowie kontra zarząd,

kwalifikacje do zawodów karpiowych rejonu, okręgu, zawody na „Linie”

Przygotować i omówić grafik zawodów wstępnie oraz po zatwierdzenia zawodów przez
okręg.

Odbędą się zawody okręgowe młodzieży na „Linie”

Wprowadzony zostaje zakaz wprowadzania psów na Rybaczówkę.

Kolejne zebranie odbędzie się 8.11.23r o godz 18 w siedzibie biura „Lin”

Kontrole są na bieżąco :skontrolowano 104 członków, liczba wykroczen skierowanych
do komendanta SSR – 9

Kontrole z koordynatorem Rejonu IV – 3

27.09.23. odbyło się szkolenie strażników z Rodo.

Będzie szkolenie nowych adeptów na strażników.

Viceprezes podziękował przybyłym i zakończył zebranie.
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